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خبری

قوز بالا قوز!
اینا  گفت:  می  عمو  حاج 
بی  آدم  بیکاریه.  از  همش 
کار، دین و ایمون نداره، خدا 
پیغمبر از یادش میره، آدم بی 
کار می ره سراغ افیون، سراغ 
هرزگی، آدم بی کار ننه باباش 
یادش میره. یه بیکار که تو یه 
طایفه باشه، تو یه محله باشه، 
نه اصلش تو یه شهر، آفته واسه اهل اون شهر. یه بیکار که تو 
شهر باشه، زن و ناموس تو اون شهر فکریه، نه که آدم بیکار، 
آدم بدیه وا نه! مریض میشه که اینجور میشه. آدم بیکار بس 
که فکر و خیال داره، بس که تنهاس، بس که هر روز صب تا 
شومش گز کردن خیابون و ول گشتنه، بس که یکی نیس 
بزنه رو شونش بگه خداقوت، بس که وقتی غروب میاد خونه 
کسی بش نمیگه، بفرما چای، خستگی کار از تنت در بره، 
مریض میشه، فکروخیالی میشه، افیونی میشه، دکترم که 
بره این اطبا بش می گن، افسرده شدی، چارتا حب و قرص 
و جوشونده می بندن به نافش، نفخ و اسهال و سرگیجه هم 

میشه قوز بالا قوز.
از من می شنفی آدم بیکار فقط باس بره سر کار. حالا هر کاری.
رفتم تو فکر! اگه یه بیکار واسه یه شهر آفته!؟ یه مملکت 
با نصف جمعیتش بیکار چی می خواد بشه. چون اگه به 
حساب حاج عمو باشه، نصف مملکت از بیکاری یا مریضند یا 

قرصی اند یا افیونی اند یا...

کرونا، البرز را...
استان  در  كرونا  با  مبارزه 
چون  و  سخت  بسیار  البرز 
گردكان بر گنبد است. استانی 
ضعیف  های  ١-سرانه  با: 
درمانی٢- هشتاد و سه درصد 
جمعیت مهاجر و در رفت و 
برابری  هفده  تراكم   -٣ آمد 
سخت  و  كشور  به  نسبت 
شدن فاصله گذاری بهداشتی ٤- ورودی و خروجی های متعدد 
از استان به تهران و چهارده استان قرمز ٥- رفت و برگشت 
روزانه حدود٢٠٠هزار نفر از استان به تهران با ٤ محور مواصلاتی 
٦-باركش جمعیت سرریز پایتخت به خصوص بحران های 
قیمت مسكن و... ٧- انبوسازی های تعاونی های مسكن 
وزارتخانه ها و بنیادهای نظامی در منطقه بدون امكانات 
بهداشتی و درمانی ٨-كشاندن محورهای مسهّل ترافیك تهران 
تا مرزهای البرز و تلمبار كردن ترافیك تهران در وروردی قیفی 
شكل البرز٩ -عدم ثبات مدیریت های دانشگاه علوم پرشكی و 
قبضه جایگاه های مدیریتی در طیف درمان  و در حاشیه بودن 
طیف مدیران بهداشتی، كه باعث تراكم اعتبارات بر درمان به 
جای بهداشت و پیشگیری شده است و نهایتا مهاجرپذیری روز 
افزون استان و مهاجرت بسیاری از بیماران خاص به البرز برای 
استفاده از امكانات درمانی تهران و بسیاری از شاخص های 
بازدارنده و مانع تراش دیگر كه مقابله با كرونا در استان البرز را 
بسیار سخت و مشقت بار نموده است. اما تیم مقابله با كرونا 
در استان با مدیریت و سیاستگذاری عالی ترین مقام استان 
و البته جانفشانی »نفس بازان« و جان بركف های لبه جلویی 
نبرد تاكنون بر این دشمن ناپیدا و بی مرام غلبه نموده و البته 
در یورش دوم این مرضِ مهلكِ چینی نیازمند كمك و همراهی 
مردمی هستند كه همواره دست خادمان خود را گرفته و این 
نبرد جانفرسا را به سود خانواده ها و زنان و فرزندان دلبندشان در 
خواهند آورد و دلم روشن است كه این بار نیز مردم  با رعایت 
بهداشت و ماسك، به خواست خدا حتما غنای فرهنگی و 
ارزش های مدنی خود را نشان داده و این میهمان خودخوانده 
و از راه دور آمده را به راه دور خواهند فرستاد. اگر مردم بخواهند 

كه خداخواسته است...

استاندار تهران گفت: دورکاری و کاهش یک سومی کارکنان 
دستگاه های اجرایی استان این هفته نیز تمدید شد.

انوشیروان محسنی بندپی روز گذشته در حاشیه جلسه ستاد 
ملی مقابله با کرونا در بین خبرنگاران با اشاره به تصمیم های 
جدید ستاد ملی کرونا برای استان تهران، افزود: در هفته 
جاری طرح ترافیک در پایتخت به حالت تعلیق درآمده و 

بقیه محدودیت ها همچون هفته های گذشته پابرجاست.
وی ادامه داد: حضور و تجمع مردم در اماکن مختلف به ویژه 
سیستم حمل ونقل عمومی به شیوع گسترده تر این ویروس 
در تهران منجر شد و امید است تعلیق طرح ترافیک نقش 

مهمی در مدیریت این جریان داشته باشد..
استاندار تهران تاکید کرد: ساکنان و شهروندان استان تهران 
از حضور در اماکن شلوغ و پرجمعیت خودداری کرده و در 
صورت حضور تمامی پروتکل های بهداشتی از جمله استفاده 

از ماسک را رعایت کنند.
 محسنی بندپی خاطرنشان کرد: نظارت جدی بر رعایت 
پروتکل ها و استفاده از ماسک به ویژه در اماکنی همچون 
پاساژها و مراکز شلوغ تشدید می شود و از شهوندان و 
اصناف مختلف درخواست می شود پروتکل های بهداشتی 

را به خوبی رعایت کنند.

خبر اول

»استاندار تهران«:

دورکاری در پایتخت یک هفته دیگر تمدید شد

طنز مکتوب

تلنگر

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید رضا نادری  را گرامی می دارد

268 هزار و 102 نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند

درگذشت دو تن از کارکنان توسعه حل اختلاف لرستان بر اثر کرونا

پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  سخنگوی 
گفت: تاکنون ۳۰۹ هزار و ۴۳۷ نفر در کشور به طور 
قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده اند و با فوت ۲۰۸ نفر 
در ۲۴ ساعت گذشته، شمار جان باختگان این بیماری به 
۱۷هزار و ۱۹۰ نفر رسیده است و تاکنون ٢٦٨ هزار و ١٠٢ 
نفر از بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان ها ترخیص 

شده اند.
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا در کشور و موارد فوت ناشی از 
این ویروس بیان کرد: تا دیروز و بر اساس معیارهای 
قطعی تشخیصی، دو هزار و ۶۸۵ بیمار جدید مبتلا به 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که هزار و ۴۲۳ مورد 
بستری شدند. با این حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ 

در کشور به ۳۰۹ هزار و ۴۳۷ رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۲۰۸ 
بیمار کووید ۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان 
باختگان این بیماری تاکنون به ۱۷هزار و ۱۹۰ نفر رسید.

معاون وزیر بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۲۶۸هزار 
و ۱۰۲ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. همچنین ۴۰۸۹ نفر از بیماران مبتلا 
به کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 

قرار دارند.
و ۴۱۸  هزار  و ۵۰۸  میلیون  دو  تاکنون  گفت:  لاری 

آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
وی ادامه داد: استان های تهران، مازندران، گلستان، 
فارس، آذربایجان شرقی، اردبیل، اصفهان، البرز، ایلام، 
خراسان رضوی، کرمان، خراسان شمالی، سمنان، لرستان 
و هرمزگان در وضعیت قرمز قرار دارند. همچنین استان 
های آذربایجان غربی، خوزستان، بوشهر، چهارمحال و 
بختیاری، زنجان، همدان، کهگیلویه و بویر احمد، مرکزی، 

یزد، گیلان و قم  هم در وضعیت هشدار قرار دارند.
مازندران  استان  در  افزود:  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
اسفند پارسال با خیز شدید و قابل ملاحظه موارد ابتلا 
و بستری بیماری کووید۱۹ مواجه شدیم و از تیر امسال 

مجددا شیوع بالا و خیز شدید این بیماری را در استان 
مازندران شاهد هستیم به طوری که ۲۰ شهرستان این 
استان در وضعیت قرمز و دو شهرستان در وضعیت 

هشدار هستند.
ابتلا در استان  ادامه داد: تعداد موارد بستری و  وی 
مازندران در ۶ هفته گذشته دو برابر شده است و افزایش 
موارد این بیماری در مازندران واقعا نگران کننده است 
بنابراین از مردم می خواهیم از هرگونه سفر به مازندران 

خودداری کنند.
خیز شدید  شاهد  نیز  لرستان  استان  در  گفت:  لاری 
اوایل  از  و  بودیم  پارسال  اسفند  در  کووید۱۹  بیماری 
خرداد دوباره شیب افزایشی موارد ابتلا و بیماری این 
بیماری در لرستان شاهد هستیم به طوری که هم 
اکنون ۷ شهرستان استان لرستان در وضعیت قرمز و 
سه شهرستان در وضعیت هشدار هستند و موارد ابتلا 
و بستری در برخی شهرستانهای لرستان مانند خرم آباد، 

علی گودرز، سلسله و دلفان شیب تندتری دارد.
وی گفت: در استان قم نیز همان طور که می دانید 
اولین موارد ابتلا و فوت کووید۱۹ را در سال گذشته 
شاهد بودیم و خیز شدید این بیماری را اسفند پارسال در 
این استان پشت سر گذاشتیم اما از اواخر خرداد مجدد 
نمودار موارد ابتلا و بستری کووید۱۹ در قم صعودی شده 
است و بیم آن می رود که سهل انگاری و عادی پنداری 
و رعایت نکردن پروتکل های بهداشتی در استان قم 

باعث افزایش بیشتر این بیماری بشود.
خاموشی  و  کنترل  افزود:  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
ایرانیان در  به عزم ملی همه  اپیدمی کووید۱۹ فقط 
رعایت سه اصل فاصله گذاری ۱.۵ تا دو متری، استفاده 

از ماسک و شستن مداوم دست ها بستگی دارد.

به گزارش روابط عمومی شوراهای حل اختلاف استان 
لرستان، دو تن از کارکنان شوراهای حل اختلاف لرستان 

بر اثر بیماری کرونا جان خود را از دست دادند.
دکتر یاراله کاکولوند طی پیامی ضمن عرض تسلیت 
مصیبت جان باختن دو تن از کارکنان توسعه ی حل 
با  داشت:  اظهار  کرونا  اثر  در  لرستان  استان  اختلاف 
تهمیدات لازم در جهت فراهم نمودن ملزومات بهداشتی 
برای کارکنان توسعه ی حل اختلاف، امکان ابتلا به 

کرونا را کاهش می دهیم.
وی در ادامه عنوان داشت: از ابتدای شیوع کرونا در 
کشور، ٢٨ نفر از کارکنان توسعه ی حل اختلاف لرستان 
به ویروس کرونا مبتلا شده اند که متاسفانه منجر به 

فوت دو نفر شده است.

متن پیام به این شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

با کمال تاسف و تاثر مرحوم سیداحمد گندابی رئیس 
پرتلاش شعبه ١ شهرستان چگنی و مرحومه زهرا دهقان 
عضو زحمتکش شعبه ٣ شهرستان ازنا در اثر کرونا جان 
خود را از دست دادند. این عزیزان عمری را در راه تلاش 
اصلاح ذات البین سپری نموده و بی شک یاد و خاطره 
ی این سفیران صلح و سازش در اذهان مردم شریف 
لرستان ماندگار خواهد شد و زحماتشان در راه خدمت 
صادقانه به خلق الله، در درگاه خداوند متعال بی اجر و 

مزد نخواهد بود.
اینجانب ضمن عرض تسلیت به خانواده ی محترم و 
بزرگوار این عزیزان از دست رفته، برای بازماندگان صبر 

و برای درگذشتگان رحمت و مغفرت و حشر با حضرت 
ختمی مرتبت )صلی الله علیه و آله( و ائمه معصومین 

علیه السلام خواستارم.
یاراله کاکولوند- معاون قضائی رئیس کل دادگستری و 

رئیس توسعه حل اختلاف استان لرستان

کرونا در ایران

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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»استاندار«:
پسماند باید به دغدغه همه نهادها

 و شهروندان تبدیل شود
استاندار گیلان با تاکید بر ضرورت بهره گیری از ابزارهای نوین 
در راستای کاهش تولید زباله و تفکیک از مبدأ گفت: موضوع 
پسماند باید به دغدغه همه نهادها و نیز عموم شهروندان 

تبدیل شود.
 به گزارش »دنیای هوادار«، ارسلان زارع روز گذشته در جلسه 
کارگروه مدیریت پسماند استان با بیان  اینکه اراده ای جدی 
برای رفع مشکل پسماند در سطوح استانی و ملی وجود 
دارد، افزود: در این راستا استفاده از ظرفیت سمن های حامی 
محیط زیست، نقش اثرگذاری در همراهی مردم با برنامه ها و 

سیاست های اتخاذشده در حوزه پسماند دارد.
وی موضوع محیط زیست را در توسعه پایدار، همه جانبه، 
وافر  اهمیت  دارای  موزون، متوازن و همزمان، موضوعی 
دانست و اظهار کرد: در این راستا مساله پسماند تنها یک 
مسئولیت بخشی و محدود به دولت نیست بلکه موضوعی 
اساسی، بنیادین و بسیار مهم است که بیش از پیش باید به 

دغدغه همه نهادها و عموم شهروندان تبدیل شود.
وی با بیان اینکه جامعه و افکار عمومی در سال های اخیر 
نسبت به مسائل زیست محیطی بویژه پسماند حساسیت 
خاصی دارند، گفت: در این مسیر حمایت نهادها و فعالان 
مدنی و سمن های حامی محیط زیست بسیار موثر بوده و 
به طور قطع پشتیبانی از آن ها می تواند نقش اثرگذاری در 
همراهی مردم با برنامه ها و سیاست های اتخاذشده در این 
حوزه به ویژه تفکیک زباله از مبدأ داشته باشد که البته در این 

راستا فعالیت های خوبی در استان شکل گرفته است.
نماینده عالی دولت در گیلان ادامه داد: گردشگری همواره به 
عنوان یکی از مهمترین رویکردهای توسعه استان مدنظر بوده 
و هست و اشتغال و درآمد برای مردم به دنبال دارد و باتوجه 
به طبیعت بکر گیلان یکی از مولفه های موثر انتخاب مقصد 

سفر گردشگران محسوب می شود.
وی افزود: موضوع پسماند و اثرات مخرب آن یکی از دغدغه 
های دولت در استان های شمالی به ویژه گیلان است که در 
سال گذشته و ماه های اخیر تلاش های خوبی شکل گرفته و 

درحال انجام است.
وی به وجود اراده حل مشکل پسماند در سطح ملی و استان 
اشاره و خاطرنشان کرد: باید سرعت عمل را در جهت تحقق 
این مهم افزایش دهیم و امیدواریم با به ثمر نشستن این 
تلاش ها شاهد پاکسازی گیلان سرسبز از مشکلات پسماند 

باشیم.
استاندار گیلان با یادآوری تأکید همیشگی خود مبنی بر اینکه 
موضوع مدیریت پسماند نیازمند فرهنگ سازی است، گفت: 
براین باورم در استانی که مردمانی با فرهنگ غنی، دوستدار 
پاکیزگی و محیط زیست دارد؛ با انجام فعالیت های رسانه ای 
و تبلیغی گسترده تر می توان اثرگذاری بالایی در این حوزه 
داشت چراکه نباید در استانی با این قدمت تاریخی و فرهنگ 
بالا، شاهد مشکلات پسماند و زباله باشیم و معتقدم یکی از 
دلایل موفقیت در مدیریت کرونا رعایت دستورالعمل ها توسط 

مردم فهیم گیلان است.
وی با بیان اینکه در بحث آموزش مدیریت پسماند و تفکیک 
زباله از مبدا تلاش های خوبی صورت گرفته اما کافی نیست، 
گفت: باید با همکاری سمن ها و نیز آموزش و پرورش در 
استفاده از ظرفیت دانش آموزان، حرکت های جدی و مستمر 
شکل گرفته در این زمینه ادامه یابد تا این فرهنگ در جامعه 

نهادینه گردد.
زارع بر ضرورت بهره گیری از ابزارهای نوین در جهت کاهش 
تولید زباله و تفکیک از مبدأ تأکید و تصریح کرد: برنامه های 
موفق بسیاری از کشورها در استفاده از پسماند برای تولید 
انرژی به عنوان الگو می تواند علاوه بر کاهش آلودگی محیط 
زیست و اثرات سوء آن، موجب درآمدزایی و ایجاد اشتغال در 
کشورمان شود و در این خصوص از سرمایه گذاران فعال در 

این حوزه باید حمایت شود.

تیمی كه با اختلاف امتیاز زیاد نسبت به تیم دوم قهرمانی 
اش مسجل باشد، طبیعی است كه از انگیزه چندانی برای 
ادامه بازی ها برخوردار نخواهد بود. شرایط كنونی پرسپولیس 
دقیقا این گونه است. وادار كردن بازیكنان به تلاش بیشتر 

آن هم در بازی های بدون تماشاگر كار سختی است.
گرچه در چنین شرایطی كه نمونه آن را در بازی پرسپولیس-
بازیكنان ذخیره و جوانان  به  بازی دادن  نساجی دیدیم! 
نمودن  بالفعل  برای  آتیه فرصت مناسبی  با  و  انگیزه  با 
استعدادهای بالقوه است كه یحیی گل محمدی، به عنوان 
یك مربی سازنده، خلاق و البته متبحر چنین كرد، البته همه 

این ها فقط یك روی سكه است.
روی دیگر سكه، مسابقات لیگ قهرمانان آسیاست كه یحیی 

بهتر از هركسی می داند بازی های باقیمانده می تواند حكم 
بازی های تداركاتی برای حضور پرقدرت در مسابقات آسیایی 

باشد كه نباید از آن غافل شد.
در اینكه پرسپولیس به دلیل سوءمدیریت یا هر دلیل دیگر 
نتوانست تیمش را در مقایسه با تیم های عربی و بلكه 
شرقی ها در سطح قهرمانی آسیا ببندد، حرفی در آن نیست. 
در این هم كه یحیی در این فرآیند كمترین یا اساسا نقشی 
نداشت بحثی در آن نیست. البته برای استمرار قهرمانی 
پرسپولیس در فصل آتی لیگ به همراه زمزمه جدایی برخی 
بازیكنان این تیم پرمسلم است، ضرورت به خدمت گرفتن 
١١ بازیكن در پرسپولیس به خوبی احساس می شود. هم 
برای استمرار قهرمانی و هم مدعی در مسابقات آسیای 

فصل بعد.
آنچه اینك مهم است، فارغ از همه محدودیتی كه یحیی 
با آن رو به روست و بركسی پوشیده نیست )مثل رفتن 
بیرانوند، مصدومیت انصاری، جدایی قریب الوقوع نادری 
و...( اما از او كه سال هاست خودش و توانمندی هایش 
را به فوتبال ما ثابت كرده، انتظار می رود در همین دوره 
مسابقات آسیایی از تهدیدها، فرصت خلق كند. در ضمیر 
ناخودآگاه مربی فهیم سرخپوشان بروز چنین خلاقیتی دور 

از انتظار نیست.
یحیی می تواند و باید كه بتواند. به شرط آن كه در بازی 
های باقی مانده در لیگ برتر كه برای پرسپولیس حكم بازی 
های تداركاتی دارد، پارادوكسی را با دگردیسی رقم بزند. او 

می تواند...

قلندر

كار سخت آقا یحیی؛

قواره پرسپولیس باید آسیایی شود!

از »گیلان« چه خبر؟

اجتماعی

عوامل موثر در بهداشت روانی خانواده چیست؟

آمادگی مدیریت شهری کرج برای همکاری با دستگاه قضا در راستای کاهش وقوع جرم

در  مادر موظفند  و  پدر  گوید،  )١٣٩٣( می  نژاد  نوابی 
خانواده شرایطی پدید بیاورند تا افراد در ابعاد مختلف 
جسمانی، روانی، اجتماعی، اخلاقی و مذهبی رشد و 

تكامل یابند و در این زمینه موارد زیر مورد تاكید است:
١. حفظ تندرستی افراد خانواده: شامل خواب كافی، رژیم 
ریزی  برنامه  بدنی لازم،  غذای مناسب، فعالیت های 
منظم كاری، برنامه ریزی اقتصادی، برنامه برای استراحت 
و اوقات فراغت متناسب با سن و خصوصیات هر یك 
از افراد خانواده و مراقبت های لازم در مورد اختلالات 
جزئی. ارزش این اصل بر بیان زیبای »عقل سالم در بدن 

سالم« نهفته است.
٢. تلاش برای شناخت و درك رفتار خود: یعنی اینك 
فرد بكوشد تا نسبت به انگیزه ها، رغبت ها، توانایی ها، 
استعدادهای خود و شرایط محیط شناخت كافی به 

دست آورد.
٣. تلاش برای ایجاد و حفظ روابط سالم و سازنده با 

دیگران )به طور عام(
٤. تلاش برای ایجاد روابط صمیمانه وسالم و معنی دار با 

افراد خاص در زندگی )مثل پدر، مادر، همسر(
٥. به كارگیری شیوه های صحیح كنترل خود همراه متانت 

و آرامش در مواجهه با استرس های مختلف زندگی 
٦. برنامه ریزی در جهت حل رفع مشكلات و نگرانی های 

خویش
٧. كسب و رشد مهارت ها در جهت كسب امنیت شغلی.
٨. اختصاص ساعات منظمی به كار و فعالیت بدنی و 

برنامه ریزی سالم برای اوقات فراغت
٩. صرف نیرو برای بهبود شرایط و موقعیت در زمان حال

١٠. رشد و تقویت اعتقادات مذهبی و عمل به آن ها 
به طور كلی تصویر سلامت روان هر خانواده به سلامت 
روان افراد آن وابسته است. در این میان سلامت روان 
و امنیت عاطفی زن بیش از بقیه افراد، خانواده را تحت 
تاثیر قرار می دهد. زن در دورها و مراحل مختلف زندگی 
خویش مثل بارداری، زایمان و مهم تر از آن ها در پرورش 
و تربیت نسل محور خانواده و تامین كننده اصلی اعضاء 

در ابعاد جسمانی و روانی است.

آمادگی مدیریت  کرج  اسلامی شهر  اعضای شورای 
شهری این کلانشهر برای همکاری با دستگاه قضا در 

راستای کاهش وقوع جرم را اعلام کردند.
رئیسه  هیئت  جلسه  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
شورای اسلامی شهر کرج با حضور معاون اجتماعی 
و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری البرز و رئیس 
با  شهرداری  اجتماعی  و  ورزشی  فرهنگی،  سازمان 
دو  توسعه همکاری های  راهکارهای  بررسی  هدف 
جانبه با محوریت »کاهش خشونت و وقوع جرم در 
جامعه« تشکیل شد و طی آن طرفین بر اجرایی شدن 

تفاهم نامه های قبلی تاکید کردند.
در  کرج  اسلامی شهر  رئیس شورای  نژاد  اکبرسلیم 
این جلسه با بیان اینکه شهرداریها در راستای کاهش 
مسئولیت  و  تکلیف  دارای  جرم  وقوع  و  خشونت 
از  جدیدی  فصل  آغاز  با  امیدواریم  گفت:  هستند، 

ارتقای  در جهت  بتوانیم  قضا  دستگاه  با  همکاریها 
امنیت و کاهش آسیب های اجتماعی گام برداریم و 
اقشار جامعه به ویژه جوانان و نوجوانان را نسبت به 
پیامدهای مخرب گرایش به سمت خشونت و اعمال 

مجرمانه آگاه نماییم.
از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاون  خانی  جعفرداراب 
وقوع جرم دادگستری البرز نیز در این جلسه گفت: این 
ضرورت احساس می شود که اعضای شوراهای اسلامی 
شهر و مسئولان شهری، با نقاط جرم خیز شهر و کانون 
های خیزش جرم آشنا شوند و تحلیل دقیقی از جرایم 
و آسیب های اجتماعی در شهر داشته باشند چرا که 
شناخت در این حوزه موجب می شود که در برنامه ریزی 

های شهری این موارد مدنظر مسئولان قرار گیرد.
شورای  همراهی  از  تشکر  ضمن  قضایی  مقام  این 
اسلامی شهر و شهرداری کرج در انعقاد تفاهم نامه 

های  سال  از  کرد:  عنوان  جانبه  دو  های  همکاری 
گذشته فرهنگسرای غدیر با هدف پیشگیری از طلاق 
در اختیار معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 
دادگستری استان قرار گرفته که فعالیت های این 
مرکز در سال ٩٨، منجر به حدود ١٣ درصد صلح و 

سازش در بین زوجین البرزی گردید.
مهدی  رئیس،  نایب  خستو  رحیم  شود  می  یادآور 
حاجی قاسمی دبیر اول و احد رسولی خزانه دار شورای 
اسلامی شهر کرج نیز در این جلسه حضور داشتند و به 

بیان دیدگاه های خود پرداختند.
در پایان مقرر گردید تا طرفین اقدامات بیشتری در 
در  کلانشهر  این  در  جرم  و  کاهش خشونت  جهت 
دستور کار قرار دهند و سازمان فرهنگی، اجتماعی 
شهرداری نیز فعالیت بیشتری در این راستا داشته 

باشد.

تهران گفت:  پسماند شهرداری  فرهنگی سازمان مدیریت  و  اجتماعی  امور  معاون 
تهرانی ها هر ۲۴ روز حدود ۵۸ هزار تن و به اندازه وزن برج میلاد زباله تولید می کنند.

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار

جامعه

فاطمه قاجار قوانلو

 نویسنده
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شهری دكتر »محمد مصدق« كه دولت او با كودتای ٢٨ مرداد ١٣٣٢ ساقط شده بود، ١٣ مرداد سال ١٣٣٥ پس از تحمل 
سه سال زندان به احمد آبادِ ساوجبلاغ ـ نزديك كرج تبعيد شد و تا پايان عمر به مدت ده سال و هفت ماه در 

اين روستا تحت نظر بود.

در چنین روزی !

رتبه انرژی 250 ساختمان شهرداری تعیین شد؛

احتمال اجباری شدن صدور برچسب 
انرژی تمام ساختمان های تهران

مدیرکل محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران 
از تعیین رتبه انرژی ۲۵۰ ساختمان شهرداری تهران خبر 
داد و درباره اینکه آیا زمینه اجباری شدن تعیین رتبه و 
صدور برچسب انرژی برای همه ساختمان های پایتخت 

بخصوص نوسازها وجود دارد یا خیر، اظهارنظر کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، برچسب انرژی ساختمان در 
اوایل سال ۹۴ توسط سازمان ملی استاندارد ایران ابلاغ 
شد که بر اساس آن، رده های انرژی مصرفی ساختمان 
از A تا G درجه بندی شده است و میزان مصرف انرژی 
ساختمان دارای برچسب انرژی با رتبۀ A در مقایسه با 
ساختمان دارای برچسب انرژی با رتبۀ G تا ۵ برابر تفاوت 
دارد. سازمان استاندارد در زمان ابلاغ، دریافت برچسب 
انرژی را برای ساختمان های مسکونی، اختیاری قرار داد 
و آن را به عنوان عامل تشویقی دانست تا سازندگان به 
مباحث بهینه سازی مصرف انرژی و مبحث ۱۹ مقررات 

ملی ساختمان توجه کنند.
شینا انصاری مدیرکل محیط زیست و توسعه پایدار 
آیا صدور  که  این سوال  به  پاسخ  در  تهران  شهرداری 
برچسب انرژی برای ساختمان های پایتخت بخصوص 
به  دارد،  قرار  تهران  کار شهرداری  دستور  در  تازه سازها 
برای  انرژی  برچسب  صدور  گفت:  آنلاین  همشهری 
ساختمان ها موضوع مهمی است که خروجی این کار به 

کیفیت محیط زیست شهری کمک می کند.
در بخش  انرژی کشور  وی خاطرنشان کرد: ۴۰ درصد 
ساختمان استفاده می شود و مصرف انرژی در بخش 
ساختمان در کشور ۲.۵ تا ۴ برابر استانداردهای جهانی 
بالا  در کشورمان  نیز  گلخانه ای  گازهای  انتشار  است. 
است؛ بنابراین هر چه بتوانیم در موضوع ساخت وسازها، 
را  انرژی  رفت  هدر  از  جلوگیری کننده  سیاست های 

پیگیری کنیم، به نفع همه شهروندان است.
لزوم پیگیری سیاست های تشویقی در کنار بحث های 

تنبیهی
مدیرکل محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران 
در پاسخ به اینکه آیا زمینه اجباری شدن صدور برچسب 
انرژی برای ساختمان ها در پایتخت وجود دارد، اظهار 

کرد: هر چند این کار فایده زیادی برای وضعیت زیست 
محیطی دارد ولی باید همراه با انگیزش باشد و نه اینکه 
بخواهیم به صورت آمرانه پیاده کنیم و فقط بحث های 
بازدارنده و تنبیهی را در نظر بگیریم؛ بلکه لازم است 
بحث های تشویقی و انگیزشی برای مالکان و سازنده ها 
مهیا شود تا با یک همکاری و رغبت جمعی شاهد 
اجرایی شدن موضوع برچسب انرژی در ساختمان های 

پایتخت باشیم.
شینا انصاری درباره اقدامات شهرداری تهران در بحث 
بهینه سازی مصرف انرژی نیز به همشهری آنلاین گفت: 
در بخش بهینه سازی مصرف انرژی بر اساس مفاد مرتبط 
با برنامه ۵ ساله سوم شهرداری تهران، اداره کل محیط 
زیست و توسعه پایدار در سال ۱۳۹۹ در حال پیگیری 
هفت اقدام شامل کاهش مصرف انرژی در شهرداری 
تهران به میزان سالانه ۱۰ درصد، ممیزی انرژی در ۲۵۰ 
ساختمان مناطق ۲۲گانه شهرداری، معاینه فنی کلیه 
موتورخانه ساختمان های شهرداری تهران، پیگیری و 
نظارت بر رعایت مباحث ۱۴ و ۱۹ مقررات ملی ساختمان، 
راهبری و نظارت بر رعایت شاخص های مدیریت سبز، 
نظارت بر حسن اجرای قانون اصلاح الگوی مصرف انرژی 
در ساختمان های شهرداری تهران و آموزش شهروندی 

کاهش مصرف انرژی است.
مدیرکل محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران در 
تشریح این اقدامات افزود: شهرداری تهران بر اساس بند 
۵ ماده ۲۶ برنامه پنج ساله سوم شهرداری، باید سالانه 
۱۰ درصد کاهش مصرف انرژی در ساختمان های تحت 
مالکیت خود داشته باشد بنابراین در این ساختمان ها 
در حال اجرای ممیزی انرژی و شناسایی نقاط هدررفت 
انرژی هستیم تا اهداف هوشمندسازی و بهینه سازی 

مصرف انرژی محقق شود.
انرژی در ۲۵۰ ساختمان  از برنامه اجرای ممیزی  وی 
شهرداری تهران خبر داد و گفت: در این ساختمان ها 
نسبت به تعیین رتبه انرژی و شناسایی مشکلاتی که 
منجر به هدررفت انرژی می شود، اقدام می کنیم تا با 

راهکارهای مدیریتی جلوی اتلاف انرژی را بگیریم.

محیط زیستگزارش

تعلیق یک هفته ای طرح ترافیک تهران 

»رئیس مرکز پژوهش شورای شهر کرج« خبر داد:
تدوین طرح »نرم افزارپشتیبان تصمیم گیری« برای سامانه مدیریت پسماند 

اسامی خودروهای آلاینده از سوی محیط زیست منتشر شد
سازمان حفاظت محیط زیست با انتشار کتابچه سالانه آلایندگی 
خودرو و موتور سیکلت به تشریح خودروهایی پرداخت که 
کمترین و بیشترین میزان مردودی در آزمون آلایندگی را دارا 

بوده اند.
به گزارش »دنیای هوادار«، کتابچه سالانه آلایندگی خودرو و 
موتور سیکلت برای اولین بار از سوی مرکز هوا تغییر اقلیم 
تدوین شده و در آن اطلاعات مربوط به آزمون های  آلایندگی 
ای که در طول سال بر انواع وسایل نقلیه تولیدی و وارداتی 
کشور طی فرآیند نظارتی سازمان حفاظت محیط زیست انجام 
گرفته، درج شده است. جلد اول این کتابچه حاوی اطلاعات 
آزمون های انجام گرفته در سال های ۹۷ و ۹۸ است. این 

کتابچه قرار است به صورت سالانه تهیه و تدوین شود.
بر اساس اطلاعات آزمون های صورت گرفته مورد اشاره در این 
کتاب، محصولات تولیدی شرکت های کرمان موتور و زامیاد در 

سال ۹۸ به ترتیب کمترین و بیشترین میزان مردودی در آزمون 
آلایندگی را دارا بودند.

همچنین بر اساس آمار ارائه شده در این کتابچه به استناد 
نمونه برداری های صورت گرفته، در میان خودروهای پر تیراژ 
تولید داخل، خودروهای وانت ریچ، تولیدی شرکت زامیاد و پژو 
۲۰۶ اس دی با موتور TU۵ به ترتیب بیشترین و کمترین میزان 

انتشار آلاینده ناکس )NOx( را دارا هستند.
در آلاینده هیدروکربن نسوخته نیز وانت دو گانه سوز زامیاد 
را داراست و کمترین این میزان  بیشترین مقدار میانگین 
آلایندگی مربوط به خودروهای وانت ریچ و پژو پارس دو گانه 

سوز است.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی سازمان حفاظت محیط زیست،از 
لحاظ آلاینده منواکسید کربن نیز بیشترین میزان متوسط 
 EF۷ و خودروی سمند است  ریچ  وانت  به  مزبوط  آلودگی 

کمترین میزان آلودگی در این زمینه را دارد.

رئیس مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی شورای اسلامی 
شهر کرج از تدوین طرح نرم افزارپشتیبان تصمیم گیری 
سامانه به منظور بهینه سازی مدیریت پسماند جامع شهر 
کرج توسط این مرکز خبر داد که هدف آن آنالیز وضعیت 
موجود و نیز ارائه سناریوهای آینده برای بهبود وضعیت و 

برنامه ریزی سامانه مدیریت پسماند شهر کرج است.
به گزارش »دنیای هوادار«، غدیر مهدوی با بیان این مطلب 
گفت: با توجه به ارائه طرح پژوهشی از دانشگاه خوارزمی در 
خصوص استفاده از نرم افزار های به روز این طرح پژوهشی 
به مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی شورای اسلامی شهر 
کرج ارائه و پس از اخذ تاییدات لازم توسط متخصصان، 

اساتید حوزه محیط زیست و نخبگان به تصویب رسید.
بار  کاهش  به  کرج  اسلامی شهر  شورای  در  مسئول  این 
محیط زیستی سامانه مدیریت اشاره و تصریح کرد: با توجه 
به اینکه یکی از دغدغه های اصلی مرکز پژوهش ارتباط 
با پژوهشگران و بدنه مدیریت شهری است مقدمات لازم 
در خصوص اشتغال دانش از طراحان این پروژه به سازمان 

پسماند و با کمک سازمان فاوا شهرداری انجام تا این طرح 
بتواند اجرا شود.

رئیس مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی شورای اسلامی 
شهر کرج افزود: این پژوهش توسعه و تولید یک نرم افزار 
کاربردی برای آنالیز وضعیت موجود و نیز سناریوهای آینده 
برای بهبود وضعیت و برنامه ریزی سامانه مدیریت پسماند 
شهر است که در اختیار سازمان مدیریت پسماند شهرداری 

کرج قرار خواهد گرفت.
مهدوی بیان کرد: این طرح از درب منازل شروع و تا لندفیل 
بین  این  در  و  داشت  خواهد  ادامه  شهری  پسماندهای 
فرآیندهایی مانند تفکیک از مبدا، جمع آوری، کمپوست، 
بازیافت و یا سایر فرآیندهای پردازش پسماند را شامل می 

شود.
به گفته این عضو شورا، پیش بینی می شود با اجرای این 
طرح گام های اساسی با مدیریت پسماند برداشته شود و 
امیدواریم این طرح بتواند کمک بسیار مناسبی به مدیران 

در این خصوص داشته باشد.

مدیریت شهری
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اقتصادی

»وزیر راه و شهرسازی«: 

۷5 هزار نفر از فرهنگیان فاقد 
مسکن احراز صلاحیت شدند

وزیر راه و شهرسازی، گفت: ۷۵ هزار نفر از فرهنگیان شاغل 
و بازنشسته که فاقد مسکن هستند، احراز صلاحیت شده اند. 
عملیات اجرایی نزدیک به ۲۰ هزار واحد مسکونی آغاز شده 
و وزارت آموزش و پرورش نسبت به تامین آورده اولیه اقدام 

کرده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، »محمد اسلامی« امروز به دعوت 
»محسن حاجی میرزایی« وزیر آموزش و پرورش در جلسه 
گفت وگوی هفته وزارت آموزش و پرورش حاضر و نشستی با 
مدیران بخش های مختلف این مجموعه برای بررسی مسائل 

مشترک داشت.
وزیر راه و شهرسازی در این دیدار گفت: درخصوص مسکن 
فرهنگیان اقدامات خوبی انجام گرفت و توافقات مناسبی با 
وزارت آموزش و پرورش داشته ایم. براساس اعلام انجام گرفته 
۷۵ هزار نفر از فرهنگیان شاغل و بازنشسته که فاقد مسکن 

هستند، احراز صلاحیت شده اند.
وی گفت: همچنین عملیات اجرایی نزدیک به ۲۰ هزار واحد 
مسکونی آغاز شده و آموزش و پرورش نسبت به نسبت به 
تامین آورده اولیه اقدام کرده است. بانک مسکن هم تسهیلات 
در اختیار قرار می دهد که امیدواریم گام مناسبی در جهت 

مسکن فرهنگیان برداشته شود.
اسلامی  درخصوص بحث توسعه فضای آموزشی کشور اظهار 
داشت: این مساله باید یک تکلیف فردی و اجتماعی دانسته 
شود. با توجه به اینکه خیرین آماده هستند، این مساله که 
ظرفیت استفاده از این اقدام خداپسندانه با عدم تخصیص 

زمین وجود ندارد، به هیچ وجه قابل قبول نیست.
وی افزود: لازم است فهرست  این افراد به وزارتخانه انتقال داده 
شود تا مورد بررسی قرار گیرد. در بعضی نقاط بحران زمین وجود 
دارد اما در شهرهای جدید در سال ۹۹ حدود ۴۵ مدرسه جدید 
تحویل داده شده است و آمار مدارس تحویل داده شده به ۱۴۱ 

مدرسه رسیده است.
وزیر راه و شهرسازی با اشاره به توافقات خوب انجام گرفته برای 
تغییر به نحو احسن و تغییرات کاربری برای افزایش سرانه های 
آموزشی کشور، اظهار داشت: باید برای تامین زمین و افزایش 
سرانه ها به آموزش و پرورش کمک شود. به همین خاطر در 
برخی نقاط مدنظر این وزارتخانه که زمین وجود ندارد باید خرید 
زمین انجام بگیرد و قرار است با یک کار مشترک بین این دو 

وزارتخانه این کاستی ها جبران شود.
اسلامی با بیان  این که طرح ساخت مجتمع های بزرگ آموزشی 
مورد حمایت وزارت راه و شهرسازی قرار دارد، اظهار داشت: یکی 
از موارد مهم استفاده از ظرفیت های وزارت و آموزش و پرورش 
در توسعه مهارت ها در رشته های کارودانش و هنرستان است 

که مشاغل مختلف و زیادی وجود دارد.
وزیر راه و شهرسازی گفت: روند توسعه آموزش و پرورش در 
نگاه کلی رشد را نشان می دهد و به جز موضوع مدرسه سازی 
در یکی، دو سال اخیر ۲ تا ۳ هزار میلیارد صرف امور زیربنایی 
و روبنایی شده که مدرسه سازی یکی از این موارد است. پیش 
از این خانه ها در مسکن مهر هیچ سرانه ای نداشت اما حجم 
زیادی از منابع تامین و پروژه های متعددی برای پشتیبانی از 
زندگی مردم تهیه شد. این کار یک رسالت است و همچنان 

ادامه و گسترش خواهد یافت.
اسلامی تاکید کرد: در بحث بافت های فرسوده شرکت بازآفرینی 
شهری نوسازی مدارس را جزو پروژه های مورد حمایت خود قرار 
داده و هم اکنون در ۷۰ مدرسه کار در حال انجام است. بدون 
شک هرکجا که مدرسه و زمینی این امکان را داشته که مورد 
نوسازی قرار بگیرد در طرح های حمایتی قرار خواهد گرفت و 
کار ادامه دارد. وی افزود: در بحث ایمنی به ویژه ایمنی راه ها 
بنا داریم در کمیسیون عالی ایمنی که آموزش و پرورش هم در 
آن عضو است، از ظرفیت و فرصت سامانه شاد بهره برده شود. 
در بحث فرهنگ رانندگی نیازمند آموزش هستیم و آموزش و 

پرورش می تواند در مدرسه و کتاب های درسی به بپردازد.

»عبدالناصر همتی«:

شبکه بانکی آماده اعطای تسهیلات 
به مستاجران است

رئیس کل بانک مرکزی ضمن اعلام آمادگی بانک مرکزی 
برای پرداخت تسهیلات مستاجران )کمک ودیعه مسکن( 
گفت: مبالغ این وام براساس طبقه بندی شهرها ۱۵، ۳۰ و ۵۰ 

میلیون تومان است.
عنوان  تحت  مستأجران،  به  کمکی  تسهیلات  پرداخت 
اعلام  محض  به  وخدمات«  کالا  خرید  »مرابحه  تسهیلات 
و  راه  وزارت  سوی  از  شرایط  واجد  اشخاص  مشخصات 

شهرسازی، آغاز خواهد شد.
بانک  روابط عمومی  از  نقل  به  به گزارش »دنیای هوادار« 
مرکزی، »عبدالناصر همتی«، دیروز )یکشنبه( تاکید کرد: مبالغ 
این وام براساس طبقه بندی شهرها ۱۵، ۳۰ و ۵۰ میلیون 
تومان بوده و به دو روش قابل پرداخت است. در روش اول، 
گیرندگان وام )مستأجران( می توانند تسهیلات را یک ساله 
دریافت کنند و صرفا سود آن را ماهانه بپردازند و در پایان 
متقاضیان  دوم  روش  در  کنند؛  پرداخت  را  آن  اصل  سال، 
می توانند وام را سه ساله دریافت کنند و در مدت ۳۶ ماه 

اصل و فرع آن را به بانک بپردازند.
رئیس کل بانک مرکزی ضمن اعلام اینکه اعتبار تخصیصی 
برای این وام به صورت کلی ۲۰ هزار میلیارد تومان است، 
خاطرنشان کرد: این وام صرفا کمکی است به مستاجران برای 
ودیعه و لذا به هیچوجه وام ودیعه نیست. همچنین در این 
وام، مؤجران نقشی نخواهند داشت و کسی که وام را دریافت 
می کند با بانک عامل طرف خواهد بود و به تصمیم خود از 

وام دریافتی استفاده خواهد کرد.

کاهش بیش از ۱5 درصدی بدهی 
بانک ها به بانک مرکزی

بدهی بانک ها به بانک مرکزی طی یک سال منتهی به 
این  که  یافته  کاهش  درصد   ۱۵.۸ جاری  سال  خردادماه 
موسسات  و  غیردولتی  بانک های  توسط  بیشتر  کاهش 

اعتباری غیربانکی بوده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، براساس آمار بانک مرکزی، بدهی 
بانک ها و موسسات اعتباری غیر بانکی به بانک مرکزی در 

بازه یکساله ۱۵.۸ درصد کاهش داشته است.
طبق این آمار در پایان خرداد ماه سال جاری این بدهی به 
۱۱۳ هزار و ۲۹۰ میلیارد تومان رسیده، این درحالی است 
که این میزان بدهی در پایان خرداد ۹۸ معادل ۱۳۴ هزار و 
۵۵۰ میلیارد تومان بوده است. این آمار همچنین نسبت به 

اسفند سال گذشته رشد ۲.۳ درصدی داشته است.
حدود هشت درصد از حجم کل بدهی  بانک ها و موسسات 
اعتباری مربوط به بدهی بانک های تجاری است که نسبت 
افزایش نشان می دهد.  بر ۸۰.۲ درصد  بالغ  به خرداد ۹۸ 
همچنین این میزان بدهی در مقایسه با اسفند ماه سال 

گذشته ۱۲۶.۳ درصد رشد داشته است.
همچنین بدهی بانک های تخصصی دولتی به بانک مرکزی 
نیز در خرداد ماه سال ۹۹ بالغ بر ۴۶ هزار و ۸۵۰ میلیارد 
را شامل  بانکی  های  بدهی  از  درصد  که ۴۱  بوده  تومان 
می شود.  این میزان بدهی ۰.۳ درصد نسبت به خرداد ۹۸ 

افزایش یافته است.
بدهی  حجم  که  می دهد  نشان  آمارها  حال  عین  در 
در  غیربانکی  اعتباری  موسسات  و  غیردولتی  بانک های 
خرداد ماه سال ۹۹ به ۵۶ هزار و ۶۲۰ میلیارد تومان رسید 
که کاهش ۳۱.۳ درصدی در مقایسه با خرداد سال گذشته 
داشته است. لازم به ذکر است که این میزان بدهی در 
مقایسه با پایان سال گذشته نیز از رشد منفی ۴.۵ درصدی 

برخوردار بوده است.

بسیاری از شرکت ها می دانند که به برندینگ بهتری 
توانند  نمی  آن  زمان شروع  درمورد  اما  دارند  احتیاج 
تصمیم گیری کنند. گرچه ممکن است چشم انداز یک 
برندی که به خوبی تاسیس شده است در تئوری بسیار 
خوب باشد اما همچنان مفهومی است که نیاز به بحث 
و بررسی بسیار دارد. تا زمانی که خوب بودن آن در عمل 

مشخص نشود نمی توان به تئوری ها اطمینان کرد.

ایجاد وب سایت یا وبلاگ

به همان اندازه که داشتن یک وبسایت یا وبلاگ و 
به روزرسانی مداوم آن امری مهم و البته ساده است، 
تولید محتوای جدید و مرتبط با کار شما و اهداف 
خوانندگانتان نیز در جهت ایجاد حس اطمینان نسبت 
به شرکت شما بسیار مهم است. ایجاد یک وبسایت/

وبلاگ خوب می تواند:
- بازدیدکنندگان شما را به صورت چشم گیری افزایش 

دهد.
- وب سایت/ وبلاگ شما می تواند پاسخگوی بسیاری 

از سوالات مشتریان شما باشد.
- رنکینگ و رتبه بندی سایت شما و در نتیجه شرکت 
شما بالا می رود. زمانی که پست های شما حول محور 
کلمات کلیدی خاصی تمرکز داشته باشد، با جستجوی 
آن کلمات مشخص، به مرور رنکینگ سئو )SEO( سایت 

شما بالا می رود.
- وب سایت / وبلاگ شما میتواند محلی برای نشان 
دادن افراد برجسته در شرکت شما باشد لذا شما محلی 
مناسب برای نشان دادن وجود پرسنل ماهر و خبره در 
شرکت شماست که در جهت گسترش و بهبود برند شما 

در حال فعالیت هستند.
برای این که به شما کمک کنیم تا بتوانید پروژه ی 
برندینگ خود را شروع کنید، ۷ استراتژی آنلاین برندینگ 
از بهترین استراتژی های تجربه شده برای شرکت های 
سازه های مهندسی معماری را که باعث پیشرفت در 
برندینگ می شوند را برایتان جمع آوری کرده ایم. این 
۷ تکنیک به شما کمک می کند که بازدیدکنندگان 
افزایش دهید همانطور که در حال  را  وبسایت خود 

برندسازی برای شرکت خود هستید.

ایجاد صفحه ای تجاری در گوگل پلاس

با انجام یک پروسه ی ساده که می توانید از طریق تلفن 
همراه یا ایمیل خود انجام دهید، می توانید یک صفحه 
ی تجاری در گوگل پلاس ایجاد کنید. این اقدام کوچک 
و ساده و حضور مجازی شما می تواند وجهه و اعتبار و 
همچنین موفقیت زیادی برای شرکت شما ایجاد کند. 
از این طریق می توانید ارتباط بیشتری نیز با مخاطبان 
خود داشته باشید. همچنین اطلاعات مربوط به کار و 
خدمات خود را نیز به راحتی به روز رسانی کنید و حتی 

عکس های بسیاری نیز برای بهبود بعد بصری برند خود 
نیز در صفحه ی خود بارگذاری کنید.

سرمایه گذاری در محتواهای ویدئویی

ویدئوها و کلیپ های کوتاه می توانند نمایشی بسیار 
و شرکت  برند  دادن هویت  نشان  در جهت  ارزشمند 
شما باشند. مخصوصا این کار برای شرکت های سازه 
های مهندسی معماری می تواند بسیار سودمند باشد 
مخصوصا در جهت نشان دادن طرح ها و فرآیندهای 
کارشان. اگر ویدئوها به درستی به کار برده شوند، می 
توانند تاثیر بسیار خوبی بر مشتریان داشته باشند تا آن 
ها بتوانند از نزدیک با آنچه که شرکت شما انجام می 

دهد و کار شما و هویت شما آشنا شوند.

ایجاد یک صفحه ی تجاری در لینکدین

از آنجایی که این سایت منحصرا برای صاحبان حرفه و 
کسب و کار طراحی شده است، فرصت بسیار خوبی برای 
نشان دادن شرکت و برند شما به همگان است. با ایجاد 
صفحات نمایشی همچون ویترین، می توانید صفحات 
متفاوتی برای بخش های مختلف شرکت ایجاد کنید. 
این کار به شما اجازه می دهد یک تصویر و برند خاص 
از محصولات و خدمات خود در ذهن مردم بسازید. در 
صفحات سعی کنید که خدمات منحصر به فرد خود را 
هایلایت کنید تا با یک نگاه به راحتی دیده شوند. از 
آنجایی که تحقیقات نشان داده است که خریداران از 
لینکدین به عنوان یک منبع استفاده می کنند، در نتیجه 
هر چه قدر حرفه ای تر صفحات خود را بسازید، نتیجه ی 

بهتری خواهد داشت.

پیوستن به گروه های جذاب برای مشتریان شما 
در لینکدین

علاوه بر این که می توانید خودتان صفحات نمایشی 
ارتباط با  ایجاد کنید، لینکدین یک فرصت ارزشمند 
دیگران را نیز در اختیار شما می گذارد. گروه هایی را 
پیدا کنید که برای بخش مشخصی از صنعت سازه های 
مهندسی معماری تهیه شده اند و با شرکت کردن در 
بحث ها، بازدید از صفحات خود را افزایش دهید. نه تنها 
پیوستن به این گروه ها به شرکت شما اجازه می دهد 
که با افراد زیادی در ارتباط باشید بلکه مخاطبان بسیار 
زیادی پیدا می کنید که مشتاق شنیدن پیشنهادات شما 
هستند. با ارائه ی اطلاعاتی که در وبلاگ خود قرار داده 
اید و بیان منبع می توانید اعضای زیادی در لینکدین 
را به سایت خود رجوع دهید تا بیشتر در مورد برند شما 

آگاه شوند.

میزبان تشکیل جلسات مباحث و موضوعات 
مختلف بودن

برای مخاطبان خود پیشنهادات خاص در نظر بگیرید 
تا بتواند شرکت شما را به عنوان یک شرکت مشاور 
قدرتمند در نظر بگیرند و درمورد توانایی ها ی شما 
در حل مسائل اطمینان کسب کنند. تشکیل جلسات 
مباحثه یکی از راه هایی است که می توانید شرکت 
خود و پرسنل خبره ی خود را در معرض دید قرار دهید 
و در میان بحث در مورد موضوعات دیگر خدمات خود 

را نیز بیان کنید.

مدیریت برند

»دنیای هوادار« بررسی می كند؛ 

استراتژی های آنلاین برندینگ 

راه و مسکن بانک و بیمه

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه

روحانی: حرکت در مسیر جهش اقتصادی باید مبتنی بر واقعیت ها باشد
رئیس جمهوری با تبیین فرصت ها و چالش های اقتصادی کشور گفت: حرکت در مسیر رونق و جهش اقتصادی کشور باید مبتنی 

بر واقعیت های این عرصه بوده و نباید گرفتار تحلیل های غیر واقع بینانه برگرفته از بدبینی و سیاه نمائی باشد.



6
روزنامه

دوشنبه 13 مرداد 99 -  شماره  537

وراث مرحوم آقای علیجان مسلمی )عبداله -کبری-علیرضا - زهرا- فاطمه - آزاده - زکیه جملگی مسلمی و شهربانو سلیمانی(  به نشانی متن سند : کرج مهرشهر حسین آباد بانک ملت 
بدینوسیله به وراث مرحوم آقای علیجان مسلمی پرونده کلاسه فوق ابلاغ می شود که پلاک ١٧٠/۵۲۹۰۰متعلق به شما در قبال طلب ٣٨٨/۶۹۱/٩٥٣ ریال به خانم شهربانو سلیمانی به انضمام ١٩/۴۳۴/٥٩٧ ریال حقوق دولتی بازداشت گردیده لذا طبق ماده ۸۷ آئین 

ایرانی بجندی - رئیس اجرای اسناد رسمی کرج - از طرف والحنامه اجرای مراتب بشما اخطار میشود ضمنا هر گونه نقل انتقالی از طرف شما نسبت بمورد بازداشت ممنوع است و ترتیب اثر داده نمی شود.   ٩٩/٢٦٩ف 

آقای حمید جان كمالی ساکن: کرج محمد شهر بلوار دشت بهشت ٣ نبش رضوان ٤ پ ٣٣ 
بدینوسیله به بدهکار پرونده کلاسه فوق که برابر گزارش مامور ابلاغ امر ابلاغ به علت عدم شناسایی پلاک میسر نگردیده ابلاغ 
میگردد که برابر سند ازدواج شماره ۳۲۶۴ مورخ ٩٣/٠٧/٢٩ تنظیمی دفتر ازدواج شماره ۹۴ کرج بین شما و خانم مینا کرکودی 
تعداد ۵ عدد سکه طلا تمام بهار آزادی بدهکار می باشید که بر اثر عدم پرداخت مهریه ، بستانکار درخواست صدور اجرائیه نموده 
پس از تشریفات قانونی اجرائیه صادر و به کلاسه فوق در این اجراء مطرح می باشد و امکان ابلاغ به شما نیز میسر نگردید لذا 
حسب تقاضای بستانکار طبق ماده ۱۸ آئین نامه اجرا بشما ابلاغ میگردد از تاریخ انتشار این آگهی که تاریخ ابلاغ اجرائیه محسوب 
است فقط یک نوبت در روزنامه کثیرالانتشار محلی درج و منتشر می گردد ظرف مدت ده روز نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام و

در غیر اینصورت بدون انتشار آگهی دیگری عملیات اجرائی طبق مقررات علیه شما تعقیب خواهد شد.   ٩٩/٩٧٤ف 
ایرانی بجندی - رئیس اجرای ثبت کرج -  از طرف قاسمی

آقای سید علیرضا جعفری ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ آپارتمان 
مسکونی به مساحت ١٠٤/٠٩ متر مربع قطعه ۴ تفکیکی به شماره ۳۰۶۲۰ فرعی از ۱۵۷ از اصلی مفروز از پلاک ۲۶۲۹ فرعی از اصلی 
مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به نام مالک فوق ثبت و صادر گردیده که به علت اسباب کشی مفقود گردیده و 
تقاضای صدور سند مالكیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در 
یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از 
تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد 
بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق 

مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. ٩٩/٢٧٧ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه ١ کرج - ازطرف عیسی شاهدی پاپکیاده

به موجب پرونده اجرائی کلاسه ۹۸۰۳۷۹۷ موضوع سند نکاحیه ۷۹۸ مورخ ١٣٨٦/٩/٢٢ له مهسا موسوی نسب ، علیه مهدی 
صادق پور مطلق اعلام میدارد حق امتیاز و اشتراک خط تلفن همراه به شماره ۰۹۱۲۲۶۳۳۱۴۸ و ودیعه آن متعلق به مدیون 
که به مبلغ ٤٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال توسط کارشناس رسمی دادگستری مورخ ١٣٩٨/١٢/٨ ارزیابی شده ، مزایده از ساعت ۹ الى ۱۲ روز 
یکشنبه مورخ ١٣٩٩/٠٥/٢٦ در اداره اجرای ثبت کرج واقع در میدان آزادگان ابتدای مطهری از طریق مزایده به فروش میرسد. 
مزایده از مبلغ ٤٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته خواهد شد و کلیه هزینه های قانونی به عهده 
برنده مزایده است و نیم عشر و حق مزایده نقدا وصول خواهد شد. ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی اعلام گردد، مزایده 
روز اداری بعد از تعطیلی در همان زمان و مکان مقرر برگزار خواهد شد. ضمنا وفق ماده ۱۳۶ آیین نامه اجرا )اصلاحی( شرکت در 
مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه 
مزایده است. برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت 
تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده 
و به حساب خزانه واریز خواهد شد. در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد.   ٩٩/٢٨١ف
تاریخ انتشار: دوشنبه١٣٩٨/٠٥/١٣                                                                              ایرانی - رئیس اجرای ثبت کرج

آقای حسین رهنما حاجیدهی وکیل آقای پیمان تحیری با وکالت شماره ۲۶۶۷۲ مورخ ١٣٩٩/٠٤/١٠ دفتر ۱۲۰۰ تهران 
ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ زمین به مساحت ٢٨٦/٣ 
متر مربع قطعه ۲۳ تفکیکی به شماره ۳۸۶۴ فرعی از ۳۶۱ از اصلی مفروز از پلاک ۳۵۶ فرعی از اصلی مذکور واقع 
در اراضی محمد آباد جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۱۴۰۸۵ صفحه ۱۸۲ جلد ۱۴۹ املاک به نام پیمان 
تحیری ثبت و صادر گردیده و برابر سند قطعی ۱۴۴۷۱ شماره ١٣٩٤/١٢/١٧ دفتر خانه ۱۲۰۰ تهران به متقاضی منتقل 
شده است به علت سهل انگاری مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد 
تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند 
مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض 
خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت 
مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی 

تسلیم خواهد شد.   ٩٩/٢٨٥ف
منصور هدایت کار - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه ٢ کرج - از طرف سوزان سنگری

آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه: ۹۸۰۴۳۶۴

آگهی فقدان سند مالکیتآگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه:۹۹۰۲۶۲۳

آگهی فقدان سند مالکیتآگهی مزایده اموال منقول پرونده اجرایی کلاسه ۹۸۰۳۷۹۷

فرهنگی اکران دو فیلم جدید در سینماهای کشور
»مرتضی شایسته« گفت: از روز چهارشنبه، ۱۵ مردادماه فیلم  »تا ابد« به کارگردانی »امید امین نگارشی« در گروه سینمایی ایران 
و فیلم »قتل عمد« به کارگردانی »سعید دولتخانی« در گروه سینمایی بهمن اکران می شوند. وی افزود: شورای صنفی نمایش 

با اکران آنلاین فیلم »لتیان« هم موافقت کرد.

تجسمیمکث

به منظور تامین هزینه دارو درمان بیماران مبتلا به سرطان؛خسرو سینایی در کنار محمدعلی کشاورز آرام گرفت

آثار اهدا شده به گالری بهنام به فروش می رسد خسرو سینایی کارگردان پیشکسوت سینمای ایران که به 
دلیل ابتلا به کرونا دارفانی را وداع گفته بود، روز گذشته در 

بهشت زهرا)س( تشییع شد.
آثار  کارگردان  سینایی  خسرو  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
بسیاری از جمله فیلم سینمایی »عروس آتش« عصر دیروز 
شنبه ۱۱ مرداد در بیمارستان امیر اعلم از دنیا رفت. وی ظهر 
امروز یکشنبه ۱۲ مردادماه و بدون حضور مردم علاقمند و 
هنر دوست کشور در بهشت زهرا )س( و در کنار محمدعلی 

کشاورز آرام گرفت.
در  جراحی  عمل  یک  برای  قبل  ماه  یک  حدود  سینایی 
بیمارستان بستری و بعد از مدتی مرخص شد اما به علت 
عفونت ریه و مبتلا شدن به کرونا دوباره در بیمارستان امیر 

اعلم بستری شد.
این کارگردان و مستندساز سینمای ایران فیلم های متعددی 
را ساخته که یکی از مشهورترین آن ها عروس آتش بود که 
جایزه بهترین فیلمنامه را در هجدهمین جشنواره فیلم فجر 

دریافت کرد.
که  بود  ساری  در  سال ۱۳۱۹  ماه  دی  متولد ۲۹  سینایی 
تاکنون آثار بسیاری از جمله فیلم مستند و داستانی را با 

درون مایه های اجتماعی کارگردانی کرده است.
از جمله آثار این کارگردان می توان به جزیره رنگین، کویر 
خون، مثل یک قصه، گفتگو با سایه، عروس آتش، کوچه 

پاییز، هیولای درون، زنده باد و تهران امروز اشاره کرد.
دوره  هجدهمین  در  فیلمنامه  بهترین  بلورین  سیمرغ 
جشنواره فیلم فجر، برای فیلم عروس آتش و لوح زرین 
بهترین کارگردانی در دومین دوره جشنواره فیلم فجر، برای 

فیلم هیولای درون از جمله جوایز این هنرمند است.
سینایی در سال ۱۳۸۷ موفق به دریافت نشان ویژه کشور 
لهستان از سوی رئیس جمهور این کشور شد. او این نشان 
را به خاطر ساخت فیلم مستند مرثیه گمشده که روایت گر 
مهاجرت هزاران لهستانی به ایران در سال های ۱۹۴۱ و ۱۹۴۲ 

است، دریافت کرد.

بیش از ۳۰۰ اثر از نقاشی های اهدا شده توسط هنرمندان و 
نیکوکاران به گالری بهنام وابسته به موسسه خیریه »بهنام 
دهش پور« به منظور تامین هزینه دارو و درمان بیماران 
مبتلا به سرطان در سایت این گالری به فروش ویژه گذاشته 

می شود.
به گزارش روابط عمومی موسسه خیریه بهنام دهش پور، با 
توجه به دشوار تر و حساس تر شدن شرایط درمانی بیماران 
مبتلا به سرطان در دوران کرونا و لزوم حمایت بیشتر از 
این عزیزان، موسسه خیریه بهنام دهش پور برای دعوت 
از خیرین و نیکوکاران و ترویج فعالیت های خیرخواهانه، 
بیش از ۳۰۰ اثر هنری اهدا شده به گالری بهنام را از طریق 

وب سایت گالری بهنام به فروش ویژه می رساند.
تمام عواید حاصل از فروش این آثار، صرف هزینه دارو و 
درمان بیماران مبتلا به سرطان تحت پوشش موسسه می 

شود.
آثار به نمایش در آمده در این رویداد، شامل نقاشی های 
اهدا شده توسط زنده یاد مریم کیهانی و خیر محترم هایده 
قبادیان و همچنین هنرمندان معاصر و برجسته کشور به 

موسسه خیریه بهنام دهش پور است.
این رویداد انسان دوستانه و خیرخواهانه، روز پنجشنبه 

شانزدهم مردادماه در وب موسسه خیریه بهنام دهش پور 
افتتاح می شود.

موسسه خیریه بهنام دهش پور سازمانی است مردم نهاد، 
غیردولتی و غیرانتفاعی که در نیمه دوم سال ۱۳۷۴ برپایه 
ایده و پیگیری های بهنام دهش پور فعالیت های خود را آغاز 
کرد. بهنام در سوم اسفند همان سال و در سن ۲۱ سالگی 
در اثر ابتلا به بیماری سرطان از میان ما رفت و این مسیر 
با حمایت داوطلبان و حامیان و با دریافت مجوز قانونی، از 

سال ۱۳۷۹ تاکنون ادامه دارد.
این موسسه، از سال ١٣٧٨ با برگزاری نمایشگاه آثار سیاه 
قلم و مرکب خانم نفیسه امدادی فعالیت خود را در زمینه 
نمایش آثار هنرهای تجسمی آغاز کرد. از آن زمان موسسه 
موفق شد نمایشگاه های بسیاری و چند حراج بزرگ آثار 
هنری را برپا کند که تمامی عواید آن ها صرف ساخت بونکر 
)اتاق( دستگاه شتاب دهنده با انرژی خطی پایین و تجهیزات 

آن برای درمان بیماران سرطانی شده است.
خردادماه سال ١٣٩٣ موسسه موفق شد نگارخانه بهنام را 
در طبقه اول دفتر مرکزی خود افتتاح کند. درآمد حاصل از 
برپایی نمایشگاه در این نگارخانه صرف هزینه دارو و درمان 

بیماران مبتلا به سرطان خواهد شد.
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یونایتد به دنبال جذب ستاره جوان چلسیورزشی
»کالوم هودسون اودوی«، ستاره جوان چلسی در لیست خرید منچسترونایتد 

قرار گرفته است.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

کشتی گیران ناراضی،
مسئولان ورزش راضی!

بیان نارضایتی قهرمانان مدال آور کشتی طی روزهای 
اخیر تنها مشتی است از نمونه خروار نسبت به تشکیلات 
ورزش. به جرات می توان اذعان کرد قصه پر غصه ای که 
نامدارانی چون پرویز هادی، برادران گرایی، یدالله محبی 
و بسیاری چون آنان بیان می کنند بیش و کم تکرار 
دغدغه هایی است که اغلب قهرمانان دیروز و امروز ورزش 
اول و حتی رشته های دیگر دارند. این بزرگان در یک 
نقطه اشتراک مساعی دارند و آن اینکه انگشت اتهام 
اغلب ایشان متوجه وزارت ورزش و ادارات کل استان 
هاست. سیستمی که بر اثر اهمال و بی توجهی و عدم 
نظارت کافی کارکرد خود را از دست داده و جای آنکه 
محل خدمت به ورزشکاران باشد به محل نفرت آنان تبدیل 
شده است. این حکایت مربوط به دیروز و امروز نیست 
از وضعیت  قهرمانان  و  ورزشکاران  بلکه مدت هاست 
اداره تشکیلات خود ناراضی اند و این نارضایتی روز به 
روز فزونی می گیرد. در واقع طی چند سال گذشته و 
در سایه مدیریت کنونی، تار و پود ورزش از هم گسسته 
و برنامه ای هم برای ترمیم آن ارائه نشده است.  جالب 
هم  ها  استان  ورزش  ادارات  کل  مدیران  برخی  اینکه 
به تبعیت از تشکیلات مافوق توجه چندانی نسبت به 
قهرمانان، مدال آوران و پیشکسوتان ندارند. در واقع گلایه 
اصلی هم از همین مدیران است که خود نیز نمی دانند با 
کدامین شرح وظایف بر مسند مدیریت تکیه زده اند. مدیر 
ورزشی که سال تا سال احوال عنواندار جهانی استان تحت 
مدیریت خود را نمی پرسد چگونه می توان انتظار داشت 
نسبت به نوجوانان و جوانانی که در ابتدای راه قرار دارند 

مهربان باشد؟ متاسفانه این شیوه مدیریت و نگاه که در 
تمام دنیا منسوخ شده نزد مسئولان ورزش ما به یک روند 
فراگیر تبدیل و متولیان امر به واسطه عدم نظارت کافی 
همچنان خودمحورانه به تاخت و تاز خود ادامه می دهند.

این از خود راضی ها!

هر اندازه قهرمانان و بزرگان ورزش از اوضاع مدیریت این 
عرصه ناراضی اند، به همان اندازه مدیرانی که در اقصی 
نقاط کشور بر مسند قدرت تکیه زده اند از عملکرد خود 
رضایت دارند. یک مدیر ورزش که نه در حیطه مسئولیت 
و  لیاقت  واسطه  به  اصولا  نه  و  دارد  تخصص  خود 
شایستگی به مقامی که داشت رسیده بود عاقبت سر از 
زندان در می آورد. همین فرد سال ها به قهرمانان استان 
وعده می داد اما هیچگاه اقدامی در جهت رفاه آنان 
انجام نداد. یکی بگوید متولی امور استان های دستگاه 
ورزش چکار می کند که اغلب قهرمانان از مدیرکل های 
زیر مجموعه وی در استان های مختلف رضایت ندارند؟ 
چرا دستگاه ورزش نظارت کافی بر عملکرد مدیران زیر 
آور  مدال  و  اول  ورزش  کشتی  ندارد؟  خود  مجموعه 
ایران است اما همین ورزش و قهرمانانی که برای کشور 
افتخار کسب کرده اند برای دیدن مدیر کل استان خود 
باید مدت ها در صف انتظار باشند.  وقتی مدال آوران از 
شرایط موجود راضی نیستند چگونه ممکن است مسئول 
مربوطه با رضایت خاطر در مسند خود باقی بماند و به 
ریش همه بخندد؟ سیستم حاکم در وزارت ورزش کار را 
به جایی رسانده که حتی فردی که منتسب به جامعه 
ورزش است و سال ها در کنار ورزشکاران بوده طی دو 
سال یکبار با پر افتخارترین ورزشکار استان تماس تلفنی 
نمی گیرد چه برسد به اینکه از حال و روزگار وی بپرسد! 
یقینا مشکل جای دیگری است و ضرورت دارد مجلس 
یازدهم برخلاف مجلس دهم که بارها زمزمه استیضاح 
سر داد اما نهایت با معامله ای سر و ته قضیه سر آمد 
تکلیف مردم را با مسئولانی که به وظیفه خود عمل نمی 

کنند روشن کند.

بانواندیدگاه

پیشنهاد تیم اروپایی برای خانم گل لیگ برتر
 فوتبال بانوان کشور

»سرمربی پیکان«:

قانون جذب ملی پوشان در لیگ والیبال زنان ایراد دارد

علی نژاد: به المپیکی شدن واترپلو امیدواریم

سمیه خرمی فوتبالیست اردبیلی و خانم گل لیگ برتر فوتبال 
بانوان کشور از پیشنهاد یکی از تیم های اروپایی برای حضور در 

این تیم خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، خرمی با بیان اینکه در 
حال حاضر از یکی از تیم های اروپایی پیشنهاد داشته و در حال 
بررسی آن است، گفت: حضور در تیم های اروپایی آرزوی هر 
فوتبالیستی است و من هم دوست دارم در لیگ برتر فوتبال 

انگلیس بازی کنم.
وی با اشاره به تلاش و کوشش خود برای رسیدن به اهداف 
مورد نظر در فوتبال افزود: تلاش می کنم تا به تیم ملی بانوان 

دعوت شده و برای تیم ملی کشورم مثمر ثمر باشم.
خانم گل لیگ برتر فوتبال بانوان ایران اظهار داشت: فوتبال را 
از کوچه پس کوچه های روستای اسلام آباد پارس آباد مغان 
شروع کرده و سختی های زیادی را برای موفقیت و رسیدن به 

این جایگاه متحمل شده ام.
پس از اعلام رسمی سازمان لیگ فدراسیون فوتبال مبنی بر 
به اتمام رسیدن لیگ برتر فوتبال این فصل، سمیه خرمی 
فوتبالیست اردبیلی و بازیکن باشگاه وچان کردستان با به ثمر 
رساندن ۲۷ گل تا پایان هفته هجدهم به عنوان خانم گل لیگ 

برتر فوتبال بانوان فصل ۹۹-۹۸ معرفی شد.

سرمربی تیم والیبال زنان پیکان گفت: قانون فدراسیون در 
جذب هفت ملی پوش دارای اشکالاتی است. یک تیم تعداد 
باقی  را جذب می کند و کم تجربه ها  از ملی پوشان  بالایی 

می مانند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »میترا شعبانیان« 
روز گذشته اظهار داشت: لیگ این فصل کیفیت بالایی نداشت 
زیرا ملی پوشان در یک تیم جمع شده بودند. با برگزاری مرحله 
پلی آف امیدوار بودیم تا جذابیت بازی ها بیشتر شود اما به دلیل 
شیوع کرونا، لیگ تعطیل شد. امسال هم مدیریت پیکان عوض 
شده و هدف آنان کسب مقام قهرمانی در لیگ برتر است. هر 

چند بیشتر بازیکنان ملی پوش بزرگسال به تیم سایپا رفتند.
وی افزود: فدراسیون در این مدت ۲ کار خوب کرد که قانون 
جذب هفت ملی پوش و نیز تعیین پاداش برای تیم های اول 
تا سوم لیگ برتر والیبال زنان شامل آن می شود. البته قانون 

فدراسیون در جذب هفت ملی پوش دارای اشکال است زیرا 
رده سنی مشخص نشده است و بازیکن ۱۶ ساله یا ۳۷ ساله 
در لیست قرار دارند و یک تیم تعداد بالایی ملی پوش بزرگسال 

جذب می کند و کم تجربه ها باقی می مانند.
شعبانیان عنوان کرد: در این قانون باید رده سنی مشخص 
می شد تا بازیکنان بهتر تقسیم می شدند. تیمی مثل پیکان 
که سال گذشته جوان گرایی کرده است، باید جوانانی که روی 
آنان سرمایه گذاری کرده را آزاد کند. برای آنکه کیفیت لیگ بالا 
برود، باید رده سنی و محدودیت در جذب ملی پوشان مشخص 

می شد.
وی ادامه داد: اولین بار در لیگ زنان پاداش برای تیم های اول 
تا سوم در نظر گرفتند و این قضیه در افزایش انگیزه بازیکنان 
خیلی تاثیر می گذارد. همچنین برای باشگاه ها نیز تاثیر خوبی 

در ادامه تیم داری از والیبال زنان خواهد داشت.

و  ورزش  وزارت  حرفه ای  و  قهرمانی  ورزش  توسعه  معاون 
جوانان با اشاره به موفقیت های اخیر واترپلو، گفت: چنانچه 
المپیکی شدن  انتخابی باشد، به  امکان برگزاری مسابقات 

واترپلوی کشورمان امیدوار هستیم.
»مهدی علی نژاد« روز گذشته در مجمع عمومی فدراسیون شنا، 
شیرجه و واترپلو، اظهار داشت: این فدراسیون توسط یکی از 
قهرمانان خوب و برخاسته از بدنه همین رشته اداره می شود. 
این فدراسیون موفقیت های زیادی داشته است و نتیجه ای که 
در بازی های آسیایی جاکارتا به دست آمد را نمی توان فراموش 

کرد.
وی افزود:  رسیدن به مدال بعد از ۴۴ سال توسط تیم ملی 
واترپلو در بازی های آسیایی را نمی توان فراموش کرد. البته 

در حوزه شنا و شیرجه با وجود کسب مدال در رده های سنی 
مختلف، هنوز با شرایط مطلوب فاصله داریم.

علی نژاد ادامه داد: با کاری اصولی و بهره برداری از ظرفیت 
همگانی شنا، کشف استعدادها  و اعزام به کمپ های مطرح 
دنیا شنا، می توانیم در این بخش هم مدال آور باشیم. رئیس 
فدراسیون ایران ارتباط خوبی در سطح دنیا دارد و می تواند 

گام های بلندی در عرصه تعامل بین المللی بردارد.
معاون وزارت ورزش اضافه کرد: همه خانواده رشته شنا را 
می شناسند و باید از امکانات و منابع بیرونی بهره برد زیرا 
ظرفیت وزارت به تنهایی نمی تواند پاسخگوی همه نیازهای 
این حوزه باشد. رشته های رکوردی مثل شنا شرایط خاصی دارند 
و در صدم ثانیه مشخص می شود چه کسی برنده و بازنده است.

پایه

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

مدیر ورزشی که سال تا سال احوال عنواندار جهانی استان تحت مدیریت خود را 
نمی پرسد چگونه می توان انتظار داشت نسبت به نوجوانان و جوانانی که در ابتدای 
راه قرار دارند مهربان باشد؟ متاسفانه این شیوه مدیریت و نگاه که در تمام دنیا 
منسوخ شده نزد مسئولان ورزش ما به یک روند فراگیر تبدیل و متولیان امر به 
واسطه عدم نظارت کافی همچنان خودمحورانه به تاخت و تاز خود ادامه می دهند.
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